
 
 
Statenvragen aan het college van GS 

Illegale mestverwerker in de groenblauwe mantel (vervolg) 

‘s-Hertogenbosch, 20 september 2017  

Geacht College,  

Al een vol jaar draait er in de groenblauwe mantel een illegale mestverwerker. Het gaat om de 
champignonkwekerij aan de Beeksedijk 10 in Gemert die groene energie opwekt met compostering 
en overige activiteiten.  

Al eerder stelden wij u hierover Statenvragen (februari 2017). Hierop gaf u te kennen dat u 
mestverwerkende activiteiten met mest van externe producenten in de groenblauwe mantel strijdig 
vindt met de Verordening Ruimte. 

Inmiddels is de mestverwerkingsactiviteit nog verder uitgebreid en opgeschaald. De gemeente 
Gemert-Bakel wil een omgevingsvergunning verlenen voor het overkappen van een mestkuil. De 
bouw van deze loods is in volle gang. 

1. Zijn deze nieuwe activiteiten naar uw mening (nog) in lijn met de Verordening Ruimte, recent 
door onze Staten opnieuw vastgesteld? Is de nieuwe omgevingsvergunning in lijn met de 
Verordening Ruimte 2017?  

2. Vindt u de huidige en voorgenomen activiteiten passen bij het landschap en de ecologie; is 
voldoende zorg gedragen voor de ruimtelijke kwaliteit? 

3. De mestbewerkingsinstallatie ligt aan de drukke provinciale weg N272 (Boxmeer–
Eindhoven), in een scherpe en onoverzichtelijke bocht. Het toenemend aantal vrachtwagens 
van en naar het bedrijf leidt naar verluid al tot gevaarlijke verkeerssituaties en bijna-
ongevallen. Hoe beoordeelt u de verkeerssituatie ter plaatse? Hoe beoordeelt u het 
meenemen van deze verkeerssituatie in de procedure rond de nieuwe 
omgevingsvergunning? 

4. Hebt u bezwaar gemaakt tegen de nieuwe bouw- en mestverwerkingsactiviteiten in 2017? 
Hebt u een zienswijze ingediend tegen de omgevingsvergunning? 

5. Hebt u gehandhaafd op de activiteiten vanuit uw bevoegdheden? 
6. De vermengings- en vergistingsprocessen zijn niet zonder risico voor de omgeving en 

volksgezondheid. Wat is de afstand tot woningen? Hoe zijn/worden de gezondheidsrisico’s 
meegenomen in het vergunnen en handhaven van de huidige en toekomstige activiteiten? 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording.  

Met vriendelijke groet,  

Namens de fractie van GroenLinks    

Hagar Roijackers       


